
HERFSTBRUNCH 
N-VA Lommel

Zondag 24 september
Van 9.30 tot 14.30 uur

In Klosterhof 
Oude Diestersebaan 1, Lommel - Kattenbos

Prijs: 20 euro per volwassene en 10 euro per kind van 
5 tot 12 jaar. Schrijf u in door het gepaste bedrag te 
storten voor 20 september op BE42 7350 0608 8554 
(rekening N-VA Lommel). Vermeld daarbij ook het 
aantal personen. Kom genieten van ons heerlijk buffet! 
Tot dan!

Geef het Burgemeestershuis met park terug aan de bevolking
In 2013 nam de Lommelaar verbijsterd nota van de plannen van het toenmalige stadsbestuur om het Burgemeestershuis  
te sluiten voor publiek. N-VA Lommel wil het gebouw daarentegen weer openstellen.

Waarom ging het gebouw dicht voor publiek?
De Lommelse socialisten beslisten in 2014 om er een  
gastronomisch restaurant in toe te laten. 

Waarvoor werd het gebouw voordien gebruikt?
Heel wat verenigingen en Lommelaars gebruikten het fraai 
gerestaureerde huis voor lezingen, recepties, kamerconcerten, 
vergaderingen, prijsuitreikingen of jubilea. 

Wat wil de N-VA?
De N-VA is er nog steeds voorstander van om het Burge- 
meestershuis als historisch erfgoed opnieuw ter beschikking  
te stellen van de bevolking. Het pand verdient een verbindende 
rol op toeristisch, cultureel en sociaal gebied.

Wat is de geschiedenis van het Burgemeestershuis?
Het huidige Burgemeestershuis werd gebouwd in 1898,  
tegenover de Sint-Pietersbandenkerk. Het kwam er in  
opdracht van François van Ham, die burgemeester was  

van 1904 tot 1921. Men noemde het huis indertijd ‘de villa  
van Ham’. 

Vanaf 1946 woonde notaris Vanduffel er. Hij kocht de woning 
en het park In de Hoeven met een grootte van 1 ha, 14 a en  
48 ca in 1957. Vanaf toen sprak men van ‘de villa Vanduffel’. 

In 1995 kocht de stad de villa met het park. 

In 1998 startten grote renovatiewerken aan de villa, de bij- 
horende gebouwen en het park. Dat gebeurde met Europese 
subsidies onder toezicht van de dienst voor Monumenten en 
Landschappen. Het 
Burgemeestershuis 
is geen beschermd 
monument, maar 
werd in 2005 door 
het agentschap  
Onroerend Erfgoed 
wel opgenomen in  
zijn inventaris. Karel Wieërs Peter Luykx
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‘DE KORREL 
VAN LOMMEL’



N-VA Lommel wenste alle moeders 
een fijne Moederdag toe! We zetten 
hen letterlijk in de bloemetjes.N-VA  

Lommel  
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Teutenmarkt gaat van start
Toen de vorige concessiehouder het voor bekeken hield, werd er 
niet meteen een nieuwe kandidaat gevonden om de Teutenmarkt 
te organiseren. Nadat het stadsbestuur de concessievoorwaarden 
had aangepast, verklaarde vzw Lommel Swingt zich bereid om 
de organisatie van onze wekelijkse en zondagse rommelmarkt 
op zich te nemen. En dat tot ieders vreugde! 

De vzw verenigt een aantal horeca-uitbaters van het zogenaamde 
horecaplein en organiseert op regelmatige basis tal van evene-
menten in het centrum. Op zondag 28 mei was het dan eindelijk 
zover: de eerste markt van dit jaar vond plaats op het dorpsplein. 
Onder een stralende zon kuierden de talrijke bezoekers tussen de 
uitgestalde kramen, de terrassen liepen vol en de mensen genoten 
volop van een prachtige lentedag. De ideale omstandigheden om 
het seizoen te openen!

Een moskee of geen  
moskee? Dat is de vraag!
Wil vzw Al Furquan een  Islamitisch Centrum in de vroegere 
Biehal (kringloopwinkel)? Als u het filmpje op hun website 
bekijkt, dan is het antwoord duidelijk ‘ja’. Al sinds 2021  
kondigt men de komst van het centrum aan. En kijkt u  
eventjes op Google Maps naar de plaats waar de Biehal was? 
Dan ziet u staan dat de plaats omschreven wordt als moskee.

Wat wordt er in het filmpje weergegeven?
Er wordt duidelijk gemaakt dat er plaats is voor:

    een gebedsruimte;
    een ruimte voor jongeren;
    een sportruimte;
    klaslokalen.

Waarom willen ze een Islamitisch Centrum?
Ze willen op die manier de moslimidentiteit behouden. 

Gaan buurtbewoners daarmee akkoord?
Tijdens de gemeenteraad van april 2021 werd gevraagd wat de 
vzw exact van plan is. Heel wat buurtbewoners van de Balendijk 
waren namelijk ongerust.

Tijdens de gemeenteraad van oktober 2022 nam een buurt- 
bewoner het woord en vroeg opnieuw naar informatie.  
De burgemeester beloofde om een ontmoeting tussen  
vzw Al Furqan en de buurtbewoners te regelen. 

Tot op heden vond er nog geen infosessie plaats. Intussen  
melden buurtbewoners dat er geregeld activiteiten in de  
gebouwen van de voormalige Biehal plaatsvinden.

Komt er een moskee of toch niet?
Het gebouw is nog altijd een handelspand, geen gebedshuis.  
Een bestemmingswijziging is nog niet aangevraagd. Een goed-
keuring om er een moskee in te huisvesten, is er dus nog niet.

Wat wil N-VA Lommel voor de inwoners?
N-VA Lommel vraagt om de ongerustheid in de buurt weg te 
nemen door meer duidelijkheid te scheppen.

Johan Bosmans

lommel@n-va.be



N-VA-fractie Lommel in de gemeenteraad

Peter Luykx
Fractievoorzitter 

Jan Geurts 
Gemeenteraadslid

Frank Swinnen 
Gemeenteraadslid

N-VA Lommel op het ledencongres 
Als ambitieuze N-VA’er trok ik van 12 tot en met 14 mei naar het 
N-VA-ledencongres in Antwerpen. We kwamen daar met duizenden  
leden samen om ons te buigen over het programma, waarmee we  
volgend jaar naar de kiezer trekken.

Eén keuze    
De afgelopen maanden werkte de partij hard om honderd ideeën te  
definiëren in tien ambities. Dat is ons aanbod voor alle Vlamingen. Met 
als doel hun welvaart en toekomst in Vlaanderen veilig te stellen. Er is 
maar één keuze die dat kan waarmaken en dat is de keuze voor de N-VA. 

Congres
Tijdens het congres keurden we in verschillende commissies de finale 
congrestekst goed. Het was erg interessant. Ik heb genoten van een  
gezellig weekend met duizenden gelijkgestemden, wat een enorm samen-
horigheidsgevoel teweegbracht. Na het congres zijn we er klaar voor om 
samen te strijden voor een nog mooier en welvarender Vlaanderen.

Karel Wieërs
Schepen van: 
•   Toerisme; 
•    Glazen Huis; 
•    Erfgoed; 
•    Stadswerken; 
•   Juridische zaken.

Johan Bosmans 
Schepen van:
•   Financiën;
•    Landbouw; 
•    Middenstand; 
•    Markten;
•    Kermissen.

Minister Zuhal Demir kwam 
naar de opening van  
windmolenpark Aspiravi. 
Wij gingen graag met haar 
op de foto.

Ons bestuur was aanwezig bij 
de boeiende lezing van Frieda 
Gijbels en Peter De Roover.

Joachim Leurs ging naar het N-VA-ledencongres

www.n-va.be/lommel



Tijd om een duidelijke keuze te maken 
Voor Vlaanderen, voor welvaart

De financiële toestand van België is dramatisch. Het begrotingstekort is gigantisch. 
En terwijl Vlaanderen betaalt om de putten te vullen, doet Wallonië nauwelijks 
inspanningen.

Een forse arbeidsmarkthervorming zou de eerste prioriteit moeten zijn. Maar de federale regering onderneemt 
niets. Integendeel. De complete ontsporing dreigt.

De kostprijs om onze twee 
democratieën op te tellen, 
loopt steeds verder op. Alleen 
een sterke N-VA biedt een 
duidelijk alternatief. In plaats 
van te berusten in de gestage 
achteruitgang, moeten we werk 
maken van een confederale 
ommezwaai. Enkel het 
confederalisme geeft de  
Vlaming het economische  
beleid waarvoor hij stemt.

www.n-va.be/confederalisme
Dit huis-aan-huisblad is informatief
drukwerk en wordt niet beschouwd

als reclamedrukwerk.

Ondertussen neemt het aantal arbeidsongeschikten 
dubbel zo snel toe als het aantal werkenden. 
Ook hier zijn de verschillen groot. Het aantal 
arbeidsongeschikten steeg de afgelopen tien jaar in 
Wallonië vier keer sneller dan in Vlaanderen.

Werkzaamheidsgraad Werkloosheid

Arbeidsdeelname in Vlaanderen 
op historisch recordniveau (in %, 2022)
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Het verschil in werkgelegenheidsgraad tussen 
Vlaanderen en Wallonië was nooit groter dan in 
2022. In Vlaanderen werkt meer dan 76 procent van 
de actieve bevolking. In Wallonië is dat slechts 65 
procent.

Vlaanderen zit op koers om de 
doelstelling van 80  procent werk-
zaamheidsgraad te bereiken. Maar 
de federale regering-De Croo neemt 
niet één activerende maatregel.  

Vlaams Parlementslid
Steven Vandeput

Algemeen voorzitter
Bart De Wever


